
Sammenlægning af Røsnæs Beboerforening og Røsnæs Udviklingsteam. 

 

Igennem de sidste 2 – 3 år er der i de 2 foreninger med jævne mellemrum blevet drøftet en eventuel 

sammenlægning af foreningerne. 

Baggrunden for en sammenlægning skal ses i lyset af, at der er flere offentlige myndigheder og andre, som 

har svært ved og kende forskel på de 2 foreninger. Vi vil samtidig kunne styrke strategien overfor 

kommunen ved at være én slagkraftig forening. Det bliver vanskeligere fremadrettet at rekruttere nye 

bestyrelsesmedlemmer. Med kun en forening skal der naturligvis bruges et mindre antal 

bestyrelsesmedlemmer. 

På beboerforeningens generalforsamling den 22. marts samt den ekstraordinære generalforsamling tirsdag 

den 3. april skal der træffes beslutning om en eventuel sammenlægning af de 2 foreninger. 

Med venlig hilsen 

Lis Olsen Røsnæs Beboerforening og Troels birk Kristoffersen Røsnæs Udviklingsteam. 

 


